
Reactie van Zwijndrechtse raadsleden (van de werkgroep toekomst 

rekenkamer)  

- Voorkeur gaat uit naar een rekenkamer met een externe voorzitter, een extern lid 

en eventueel ambtelijke ondersteuning  

- Zwijndrecht denkt hierbij aan het instellen van een klankbordgroep bestaande uit 

Zwijndrechtse raadsleden als aanspreekpunt voor de voorzitter; 

- Indien er voldoende draagvlak voor bestaat in de regio én er op korte termijn 

overeenstemming bereikt kan worden, staan de raadsleden van Zwijndrecht positief 

tegenover het werven van één gezamenlijke voorzitter voor de vier regio 

gemeenten;  

- Deze voorzitter kan een eigen contract afsluiten met de vier gemeenten in de 

Drechtsteden;  

- In overleg met deze voorzitter voorstellen over een tweede extern lid en eventuele 

ondersteuning verder uit te werken;  

- Zwijndrecht gaat in gesprek met de voorzitter om binnen de eigen gemeente de 

relatie voorzitter - raad vorm te geven; 

- Zwijndrecht hecht veel belang gehecht aan de voortgang van het proces om een 

rekenkamer te realiseren: over een maand met een voorstel richting de raad te 

gaan en streven om voor de zomer het proces af te ronden;  

- Voor het werven van een gezamenlijke voorzitter z.s.m. een extern bureau in te 

schakelen 
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